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J e g y z ő k ö n y v 

 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

2023. február 09. 

napján megtartott nyílt üléséről 

ülés megnyitásának időpontja: 18:55 

 

 

Jelen voltak Képviselők: Nagy János polgármester,  

 Czeczidlovszky Hervatin Gábor alpolgármester,  

 Győriné Vajda Zsuzsa  képviselő, 

 Bagoly Richárd képviselő, 

 Horváth Gergely képviselő, 

 Gálné Czető Éva  képviselő, 

  

Távolmaradt Képviselők: Oláh Istvánné  képviselő, 

 

Jelenlévők/meghívottak:   Farkas Renáta      jegyző,  

Némedi Erika      pénzügyi csoportvezető, 

Kronvalter Emília     igazgatási csoportvezető 

Szabóné Szabó Nikoletta   jegyzőkönyvvezető. 

 

További jelenlévők a jelenléti ív szerint.  

 

Nagy János polgármester úr szeretettel köszöntött mindenkit a rendkívüli testületi ülésen. Ismertette a  napirendi 

pontokat. Három napirendi pont lett kiküldve, egy plusz napirendi pont felvételét javasolta.  

Megkérdezte, hogy van-e valakinek egyéb napirendi pontra javaslata. Mivel egyéb napirendi pontra nem érkezett 

javaslat, kérte, hogy aki a plusz egy szóbeli és a kiküldött napirendi pontokkal egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen - 0 nem szavazattal – 0 tartózkodással 

az alábbi határozatot hozta: 

14/2023.(II.09.) számú Képviselő-testületi határozat: 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbiak szerint fogadja el a 2023.02.09-i 

nyílt ülésének napirendjét:  

Nyílt ülés:  

 

1. Javaslat Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának 2023. évi költségvetési 

rendelet-tervezetének megtárgyalása (előterjesztés, rendelet-tervezet mellékelve) 

Előterjesztő: Nagy János polgármester 

 

2. Javaslat Nagy János polgármester 2023. évi szabadság ütemezési tervének 

megtárgyalására (előterjesztés, határozati javaslat mellékelve) 

Előterjesztő: Nagy János polgármester 

 

3. Javaslat a Felsőpakonyi Polgármesteri Hivatalban igazgatási szünet elrendelésére 

(előterjesztés, rendelet-tervezet mellékelve) 

Előterjesztő: Nagy János polgármester 

 

4. Javaslat Varró-Vida Nikoletta kérelmének megtárgyalására (előterjesztés, szóban) 

Előterjesztő: Nagy János polgármester 

 

1. napirendi pont Javaslat Felsőpakony Nagyközség 

Önkormányzatának 2023. évi költségvetési 

rendelet-tervezetének megtárgyalása 

 Előterjesztő: Nagy János polgármester 

 

(előterjesztés, határozati javaslat kiküldésre került, jegyzőkönyv 1. számú melléklete) 

 

Nagy János: elmondta, hogy az Országgyűlés elfogadta Magyarország 2023. évi központi költségvetéséről szóló 

2022. évi XXV. törvényt. A törvény alapján megtervezték a Felsőpakony Nagyközség Önkormányzata feladataihoz 

igénybe vehető központi forrásokat, a költségvetés készítése során alkalmaztuk a központi jogszabályokban és a helyi 

önkormányzati rendeletekben meghatározott előírásokat. 
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Az állam által biztosított támogatási formákon túl az emberek szociális támogatással (segélyezés) való ellátása az 

önkormányzatok feladata, mivel a helyi közösségek rendelkeznek leginkább azzal a tudással, amely alapján 

dönthetnek a jogosultság tekintetében. Az önkormányzatok szabadabban dönthetnek a támogatások nagyságáról és 

formájáról. Az új támogatási rendszerben senki sem maradhat ellátás nélkül, ugyanis a megfelelő forrással nem 

rendelkező önkormányzatok központi költségvetési forráshoz jutnak. Az állam és az önkormányzat segélyezéssel 

kapcsolatos feladatai élesen elválasztásra kerültek. Az állami felelősségi körbe tartozó ellátások járási 

kormányhivatali hatáskörben, az önkormányzati ellátások képviselő-testületi hatáskörben találhatóak.  

A helyi önkormányzatok számára kötelező feladatot továbbra is törvény írhat elő, az önkormányzatok eltérő 

adottságait (gazdasági teljesítőképesség, lakosságszám, a közigazgatási terület mérete) is figyelembe véve. 

Legutóbbi egyeztetésüknek megfelelően Némedi Erika pénzügyi vezető összeállította a rendelet-tervezetet, átadta neki 

a szót.  

 

Némedi Erika: elmondta, hogy elkészült az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendelete 1 623 134 000 Ft 

főösszeggel. Az állami támogatás összesen: 406 785 000 Ft. Ez a következőkből tevődik össze: a hivatal és az 

önkormányzat működési támogatása: 124 835 000 Ft. Az óvodára: 163 281 000 Ft-ot kapnak. Az intézmény 

költségvetésének a főösszege 226 673 000 Ft, így az önkormányzat 63 392 000 Ft-tal egészíti ki az óvodának a 

költségvetését.  

A Szociális Család és Gyermekjóléti Szolgálat támogatása 6 843 000 Ft, az intézmény költségvetése 40 545 000 Ft, az 

önkormányzat kiegészítése 33 702 000 Ft. A bölcsőde állami támogatása 62 851 000 Ft, az intézmény költségvetése 

87 855 000 Ft, amivel az önkormányzat kiegészíti az 25 000 000 Ft. Gyermekétkeztetésben három intézmény érintett, 

az óvoda, a bölcsőde és az iskola. Összesen az állami támogatás 40 276 000 Ft. Az önkormányzat költségvetésében 

gyermekétkeztetés címén 101 511 000  Ft szerepel. Ebből jelentős tétel az óvodánál 30 millió Ft plusz Áfa a vásárolt 

élelmezés, amit a szolgáltató felé fizetnek. Az iskolánál 33 800 000 Ft plusz áfa, amit szintén a szolgáltatónak 

fizetnek. Utolsó intézményük a könyvtár, az állami támogatás 8 699 000 Ft, az intézmény költségvetése 43 641 000 

Ft, az önkormányzat kiegészítése 34 942 000 Ft. Ezen felül kapnak még támogatást a NEAK által finanszírozott 

feladatokra, ez az ügyelet, a védőnői feladat, illetve az iskola és a foglalkozás egészségügy. Ami jelentős bevétel még 

az önkormányzatnál a helyi adó bevétel, építmény adóból terveztek 20 000 000 Ft-ot, kommunális adóból 15 000 000 

Ft-ot és iparűzési adóból 210 000 000 Ft-ot.  

Kiadások között az első, amivel számoltak a bérek, itt átlagosan elmondható, hogy azoknál az intézményeknél, 

ágazatoknál, ahol központi költségvetési intézkedés nem történt, ott átlagosan 15 %-os emelést tartalmaz a 

költségvetés. Igény volt arra, hogy a költségvetésben tervezésre kerüljön mindenkinek Cafetéria juttatás, ez 20 000 

Ft/fő/hó, a munkába járás költsége is emelkedett a maximum 15 Ft/ km-ról 30 Ft/ km-re, emelték a munkaruha 

vásárlási keretet, illetve 13. havi fizetés került a költségvetésbe minden intézménynél, minden munkavállaló számára 

betervezve. A dologi kiadások tekintetében elmondható, ahogy a legjelentősebb kiadás a rezsi, illetve a vásárolt 

élelmezés. Tavalyi évben várhatóan 20 000 000 Ft volt a közvilágítási költségük, most 77 000 000 Ft-ot tervezett be 

erre a feladatellátásra. A 124 000 000 Ft-ban, amivel kezdte az állami támogatást, abban van egy közvilágítás 

kiegészítő támogatás, amely 36 290 000 Ft.  

Vásárolt élelmezés 20 %-os növekedéssel számolva, a képviselő-testület korábban elfogadta a szolgáltató áremelési 

igényeit. Nagyjából a számok, amit a szülők fizetnek mondjuk az óvoda esetében 100 %-os térítési díjnál 672 Ft + áfa, 

az önkormányzat fizet: 1473 Ft + áfát, tehát a fennmaradót azt minden esetben az önkormányzat fizeti és 

nagyságrendileg ugyanezek a tételek szerepelnek az iskolánál és az óvodánál is. Illetve ami még jelentősen emelkedett 

az előző évhez képest az az orvosi ügyelet. A duplájára megemelkedett. Beruházási kiadásokat terveztek, a két 

legjelentősebb a két TOP-os pályázat. A harmadikkal az úttal még nincs támogatási szerződésük aláírva, tehát azzal 

még nem tudott tervezni, akkot majd módosítani kell a rendeletet. Az önkormányzatnál saját vagy önerős 

beruházásokat terveztek, tartalékalapot terveztek, a legutóbbi testületi ülésen elfogadott céltartalék a pumpapályára. 

Tehát így áll össze az önkormányzatnak és intézményeinek a 2023. évi költségvetése.  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: elmondta, hogy jegyzetelt közben és az lett volna a kérdése, hogy az éves bevételeik fedezik-

e a megnövekedett kiadásaikat. Éppen, hogy fedezi, innentől kezdve már ne emelkedjenek az árak, mert attól fél, hogy 

ha ez megfordul, akkor a cél tartalékiakat elkezdik felélni, de szerencsére nem erről van szó.  

 

Némedi Erika: elmondta, hogy minden évben elég szép költségvetési maradvánnyal zárják az évet, és igazából a 

megnövekedett energia és rezsi árakra valamilyen szinten az is fedezetet nyújt.  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: elmondta, hogy ide kapcsolódik és szeretné megkérdezni, hogy a szülők mikor lesznek 

kiértesítve arról, hogy februárban be kell jönniük és itt kell átvenniük az étkezési nyilatkozatot?  

 

Nagy János: elmondta, hogy már folyamatban van, már jönnek a pecsétes, bélyegzős nyilatkozatokért.  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: kérdezte, hogy erről az Agorában lehetne egy cikket írni?  

 

Nagy János: elmondta, hogy természetesen, ez minden évben belekerül.  



4 

 

 

Győriné Vajda Zsuzsa: elmondta, hogy az óvodai étkeztetésről terveznek egy külön cikket, hogy ez az 

önkormányzat számára mekkora összeget jelent?  

 

Nagy János: elmondta, hogy a költségvetés kapcsán bele lehet tenni.  

 

Bagoly Richárd: kérdezte a közvilágítás kapcsán, hogy az új LED-es pályázat miatt nem lesz csökkenés az áram 

számlákban?  

 

Nagy János: a tervező folyamatosan dolgozik, úgy van beállítva, hogy a villanyszámla csökken 60 %-ra, 40 % marad 

törlesztésre a cégnek, amiért finanszírozta az új lámpatesteket, de a betervezett összeg marad kb, csak máshogy oszlik 

meg, így hamarabb kipörög. Rövidesen a közbeszerzés kapcsán ez újra bekerül a testület elé. 

Elmondta, hogy a napirendi pontot az Ügyrendi és Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága tárgyalta. Kérte a pénzügyi 

bizottság véleményét.  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: elmondta, hogy a rendelet-tervezetet egyhangúan elfogadták.   

 

Nagy János: megkérdezte, hogy van-e még valakinek hozzászólása, kérdése. Mivel egyéb kérdés nem érkezett, kérte, 

hogy aki a rendelet-tervezetet elfogadja, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen – 0 nem szavazattal – 0 tartózkodással 

az alábbi rendeletet alkotta: 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének  

3/2023. (II.14.) önkormányzati rendelete  

az önkormányzat 2023. évi költségvetéséről. 

 

 

2. napirendi pont Javaslat Nagy János polgármester 2023. évi 

szabadság ütemezési tervének megtárgyalására 

 Előterjesztő: Nagy János polgármester 

 

(előterjesztés, határozati javaslat kiküldésre került, jegyzőkönyv 2. számú melléklete) 

 

Nagy János: elmondta, hogy az előterjesztést láthatták, ilyenkor egy kicsit nehéz előre meghatározni az éves 

szabadságokat, de a törvény előírja.  

A polgármester előterjesztésére a képviselő-testület minden év február 28-ig jóváhagyja a polgármester 

szabadságának ütemezését. A szabadságot az ütemezésben foglaltaknak megfelelően kell kiadni, valamint igénybe 

venni. 

Megkérdezte, hogy van-e még valakinek hozzászólása, kérdése. Mivel egyéb kérdés nem érkezett, kérte, hogy aki a 

határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen – 0 nem szavazattal – 1 tartózkodással 

az alábbi határozatot hozta: 

15/2023. (II.09.) számú Képviselő-testületi határozat: 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete, úgy dönt, hogy 

 

a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX tv. 225/C.§ (1) – (4) 

bekezdéseiben foglaltak alapján Nagy János főállású polgármester 2023. évi (43 

nap) szabadsága igénybevételét a melléklet szerinti szabadság felhasználási 

ütemezésben foglaltaknak megfelelően jóváhagyja.  

 

Határidő: folyamatos  

Felelős: polgármester  

 

3. napirendi pont Javaslat a Felsőpakonyi Polgármesteri Hivatalban 

igazgatási szünet elrendelésére 

 Előterjesztő: Farkas Renáta jegyző 

 

(előterjesztés, határozati javaslat kiküldésre került, jegyzőkönyv 3. számú melléklete) 

 

Nagy János: átadta a szót Farkas Renátának, az előterjesztés készítőjének.   
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Farkas Renáta: elmondta, hogy a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény alapján lehetőség van 

a Felsőpakonyi Polgármesteri Hivatalban igazgatási szünet elrendelésére a köztisztviselők szabadságának 

összehangolt kiadása érdekében. A Kttv. 232. §. (3) bekezdése szerint a képviselő-testület a rendes szabadság 

kiadására igazgatási szünetet rendelhet el. Az ilyen módon kiadott rendes szabadság nem haladhatja meg a 

köztisztviselő adott évre megállapított alapszabadságának a háromötödét. 

A Hivatal hatékony és zavartalan működése megvalósításának egyik elengedhetetlen feltétele a köztisztviselőket 

megillető szabadnapok kiadásának előre látható ütemezése.  

Az igazgatási szünet alkalmazásával a munkáltató által könnyen áttekinthetővé és racionálisan tervezhetővé válhat a 

munkavégzés folyamata, illetőleg elkerülhetők az olyan gyakorlati problémák, mint a ki nem adott szabadnapok 

felhalmozódása. A köztisztviselők éves szabadsága 30 és 37 nap között van a törvényi előírásoknak megfelelően a 

köztisztviselő besorolásához igazodóan. Az elmúlt években július utolsó hetében, illetve a karácsony – újév közötti 

időszakban volt kötelező jelleggel az igazgatási szünet. Ebben az évben is ezen időszakokban kívánják az igazgatási 

szünetet elrendelni. 

A Felsőpakonyi Polgármesteri Hivatal 2023. évi munkarendjében: 

a) a nyári igazgatási szünet 2023. július 24. napjától – 2023. július 28. napjáig (5 munkanap), 

b) a téli igazgatási szünet 2023. december 22. napjától – 2023. december 29. napjáig (4 munkanap) tart.  

Az igazgatási szünet tartama alatt gondoskodnak csökkentett létszámmal – ügyeleti rendszerben – az anyakönyvi 

igazgatási és egyéb haladéktalan intézkedést igénylő feladatok ellátásáról.  

 

Nagy János: megkérdezte, hogy van-e valakinek hozzászólása, kérdése. Mivel egyéb kérdés nem érkezett, kérte, 

hogy aki a rendelet-tervezetet elfogadja, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen – 0 nem szavazattal – 0 tartózkodással 

az alábbi rendeletet alkotta: 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének  

4/2023. (II.13.) önkormányzati rendelete  

a 2023. évi igazgatási szünetről, valamint a Közszolgálati Tisztviselők Napjáról. 

 

 

4. napirendi pont Javaslat Varró-Vida Nikoletta kérelmének 

megtárgyalására 

 Előterjesztő: Nagy János polgármester 

 

(előterjesztés szóban, határozati javaslat kiosztásra került) 

 

Nagy János: elmondta, hogy Varró-Vida Nikoletta a Szabó Magda Könyvtár és Közösségi Ház intézményvezetője a 

Lagúna Rendezvényházban (jelenleg a Rezsivédelmi Intézkedési Terv miatt a Könyvtár nagytermében) működő 

tánccsoportok (Mazsorett, MeteorDance) kérelmére hivatkozva fordult hozzájuk, miszerint a tánccsoportok 

szeretnének nyári tábort tartani a Lagúnában, azonban a jelenlegi bérleti díjat nem tudják kigazdálkodni. Az lenne a 

kérdésük/kérésük, hogy kaphatnak-e az óradíjból kedvezményt a nyári táborok esetére.  

Terembérleti díj: 3600.-/óra, egy hétre hétfőtől péntekig, 8-16 óra között 144.000.- 

(Bruttó 6.000.- Ft/óra, +40% kedvezmény annak a szolgáltatónak, aki csoportjával az önkormányzati vagy egyéb 

települési rendezvényen évente legalább 5 alkalommal fellép.) A háromszori étkezés körülbelül 15.000.-/hét/fő. 

Tudomásunk szerint mazsorettezni kb. 14 gyermek jár, a MeteorDance csoportba pedig kb. 18 gyermek.  

Javaslatuk, hogy a nyári táborok idejére a tánccsoportoknak 50%-os kedvezményt biztosítsanak a terembérleti díjból. 

 

Klemencz Lőrincné: megkérdezte, hogy akkor annyivel kevesebbet fizetnek majd a gyerekek a táborért?  

 

Nagy János: elmondta, hogy ez úgy lenne etikus, mert a gyerekek díját szívesen csökkenti, viszont a tábor 

vezetőjének a díját kevésbé szívesen.  

 

Horváth Gergely: megkérdezte, hogy ők pakonyiak?  

 

Nagy János: elmondta, hogy a Meteor Dance igen, a mazsorett az gyáli, de pakonyi gyerekek járnak oda.  

 

Horváth Gerrgely: megkérdezte, hogy de akkor a vezetőnek marad több a zsebében? 

 

Bagoly Richárd: elmondta, hogy szeretné tudni, hogy mennyi így a plusz.  

 

Nagy János: felvetette, hogy mi lenne, ha a gyermekekre vonatkozóan adnának támogatást és nem  a bérleti díjat 

csökkentenék. 
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Némedi Erika: elmondta,  hogy a gyakorlatban ezt hogy gondolta?  

 

Nagy János: elmondta, hogy ez csak egy felvetés, a technikai részét nem tudja még.  

 

Klemencz Lőrincné: megkérdezte, hogy mi lenne, ha azt kérnék, hogy egészítse ki a kérelmet, hogy mennyi lenne a 

tábor díja teljesen és mennyi lenne kedvezménnynel.  

 

Tóth Viktória: megkérdezte, hogy de miért pont ennek a kettőnek adnak és ha más is jönne?  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: elmondta, hogy plusz infóként szertné kérni, hogy mennyit kér el a gyerekektől a 

táboroztatásért.  

 

Kronvalter Emília: elmondta, hogy a mi gyerekeinkről van szó.  

 

Horváth Gergely: elmondta, hogy nem a gyerekektől sajnálják.   

 

Czeczidlovszky Hervatin Gábor: elmondta, hogy adjanak százalékot vagy 30-at vagy a felét.  

 

Nagy János: elmondta, hogy eleve kapnak 40 % kedvezményt.  

 

Bagoly Richárd: megkérdezte, hogy akkor a 60 %-nak az 50 %-át akarják?  

 

Farkas Renáta: elmondta, hogy ők nem mondtak konkrét százalékot, ez csak egy példa, ők nem kértek konkrét 

összegű kedvezményt.  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: megkérdezte, hogy akkor most mennyi a bérleti díj egy órára?  

 

Farkas Renáta: elmondta, hogy háromezerhatszáz forintot.  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: de nem a kedvezményes ára.  

 

Farkas Renáta: az hatezer forint.  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: elmondta, hgyg tehát hatezer forint, ha az utcáról bejön valaki. Ő most abból 3600 Ft-ot fizet 

kedvezményesen és még a háromezer hatszáznak kéri az ötven százalékát?  

 

Farkas Renáta: elmondta, hogy nem kéri, ezt ők hozták példának, ő nem kért semmit, ő csak kedvezményt szeretne, 

mert sok a 144 000 Ft.  

 

Horváth Gergely: elmondta, hogy de akkor ott van.  

 

Nagy János: elmondta, hogy ő úgy gondolkozik, hogy 3600 Ft-ot fizet jelenleg és ebből szeretne kedvezményt.  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: elmondta, hogy de akkor ők nem is kérték az 50 %-ot, mert így van előadva az 

előterjesztésben.  

 

Nagy János: elmondta, hogy nem, az csak példa, jegyző asszony így írta meg, hogy tudjanak miről beszélni.  

 

Horváth Gergely: megkérdezte, hogy de azt tudják-e, hogy már kapnak kedvezményt? A stender díj szerint 240 ezer 

forint az egy hét. Ehhez képest, mivel ötször fellépnek, 3600 Ft-ért megkapja, a 240 helyett 144-ért.  

 

Farkas Renáta: elmondta, hogy biztos, hogy tudja, hogy kap kedvezményt.  

 

Nagy János: elmondta, hogy adjon egy költségvetést, hogy mennyiért tervezi a jelenlegi árak mellett és mekkora 

létszámmal tervez.  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: kérnek egy költségvetést a jelenlegi árak mellett.  

 

Nagy János: elmondta, hogy akkor az intézményvezető felé továbbítja a testület kérését, miszerint állíttasson össze a 

tábor szervezővel egy részletes költségvetést a nyári táborra vonatkozóan. Megkérdezte, hogy van-e valakinek 

hozzászólása, kérdése. Mivel egyéb kérdés nem érkezett, kérte, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, 

kézfelemeléssel jelezze.  
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Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 0 igen – 0 nem 

szavazattal – 6 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

16/2023. (II.09.) számú Képviselő-testületi határozat: 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete, úgy dönt, hogy 

 

a) a 108/2022. (VIII.25.) számú Képviselő-testületi határozatát kiegészíti azzal, hogy 

azok a tánccsoportok, amelyek az önkormányzat részben önálló intézményeiben 

lévő helyiségeket rendszeresen, minimum heti 2 órában bérlik, azok a Lagúna 

Rendezvényházban nyári tábort tarthatnak,  

b) a nyári tábor idején a határozatban szereplő órabérből – a már alkalmazott 

kedvezményen felül – plusz 50% kedvezményt kapnak,  

c) felkéri az intézményvezetőt, hogy a döntésről értesítse az érintetteket.  

 

Határidő: folyamatos  

Felelős: intézményvezető 

 

 

Nagy János: elmondta, hogy az ülésnek több napirendi pontja nincs. Mindenkinek megköszönte a 

részvételt. Az ülést bezárta. 

 

Az ülés zárásának időpontja: 19:36 

 

K.m.f. 

 


